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Delnice, 1. travnja 2016. godine

Z A P I S N I K
sa 200. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 1. travnja 2016. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica JUO,
Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Martina Petranović, službenica Stručne službe
za obavljanje poslova tijela Grada,  samouprave i  uprave,  Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za
komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Alen Udović, direktor GSC Delnice, Davorin
Klobučar,  djelatnik  GSC  Delnice,  Hrvoje  Zatezalo,  djelatnik  „Risnjak-Delnice“  d.o.o.,  Zvezdana
Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak su ispričali: Ivica Knežević, Indira Rački Joskić, Mirna Janeš, Dragan Abramović,
Petar Hrg, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Hrvoje Zatezalo.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

ĐULIO JUSUFI
- Dovršena je fiskalna odgovornost, godišnje izvješće o nepravilnostima te izvješće o javnoj i

bagatelnoj nabavi. Sva izvješća poslana su nadležnim institucijama.
- Napravljen je obračun za volontere.
- Prisustvovanje sastanku sa Sindikatom predškolskog odgoja vezano na Kolektivni ugovor.

DAVORKA GRGURIĆ
- Obavljen  je  razgovor  s  izvođačem radova  na  izmjeni  krovišta  i  fasadi  na  Dječjem vrtiću

„Hlojkica“. Idućeg tjedna će se s izvođačem i nadzorom dogovoriti način izvođenja radova.
- Dva dana provedena su na terenu radi popisa udarnih rupa u Delnicama, Lučicama, Brodu na

Kupi i Crnom Lugu, danas će se izdati nalog za krpanje koje će se odraditi tijekom sljedećeg
tjedna.

- Prije početka radova na uređenju Šetališta I. G. Kovačića potrebno je premjestiti plac ali i
sanirati Mesničku ulicu. Cesta je prijavljena na PGŽ kao pomoć za održavanje nerazvrstanih
cesta no odgovor još nismo dobili a nemamo vremena više čekati.

- Danas  će  se  održati  sastanak  s  REA-KVARNER  na  temu  izrade  projekta  energetske
učinkovitosti za objekt Kuglane.

- Sastao se Projektni tim za rekonstrukciju stadiona, projekt je dovršen, potrebno je kompletirati
Idejni projekt kako bi se započeo postupak ishođenja lokacijske dozvole.

- Na zahtjev Goran graditeljstva izvršena je izmjera upravne zgrade i pomoćnih objekata te će
im se izdati tri nova rješenja za obračun komunalne naknade.

- S izrađivačima UPU-a pregledane su provedbene odredbe, grafika a napravljena je i detaljna
analiza i dogovor za javnu raspravu i javni uvid.

- Održano je otvaranje ponuda za radove na Šetalištu I. G. Kovačića, napravljen je zapisnik o
otvaranju ponuda, u tijeku je pregled dokumentacije. Pristigle su 3 ponude i 1 izmjena ponude.
Nakon isteka roka za žalbu za postupak otvaranja donijet će se odluka o odabiru.



- Izdana je suglasnost HT za izvođenje radova na prekopu u Lovačkoj ulici. 
- Ugovor s Konzumom za postavljanje reklama.
- Osnovano je Povjerenstvo za prijevoz pokojnika, te za davanje u zakup poslovnog prostora

udrugama.
- Čišćenje  rizle  organizirano je  putem komunalnog poduzeća  dok je  Obrtu  „Juranić“ izdan

nalog za čišćenje slivnika i upojnih bunara i cijevi u Crnom Lugu.
- Postavljanje horizontalne signalizacije kod Lidla prema novom prometnom rješenju.
- Dobivamo  opravdane  pritužbe  stalnih  korisnika  prostora  na  placu  da  se  ljudima  koji

povremeno dolaze prodavati ili vršiti promidžbu dozvoljava da budu parkirani na tlakovcima i
to kroz cijeli dan, dok je za njih to zabranjeno.

- Knjiženje komunalne naknade, ovrhe na komunalnu naknadu.
- Kao vlasnici susjednih parcela prisustvujemo uviđajima.
- Održan je sastanak s Policijom na temu pasa lutalica, hvatanje će se izvršiti drugi tjedan.
- Pisanje rješenja vlasnicima o uklanjanju otpada sa svojih površina. Danas je uviđaj na terenu

za odlaganje otpada u Lučicama jer dobivamo kontinuirane pritužbe mještana da se na jednoj
parceli odlaže materijal koji se smatra otpadom.

- Izdavanje rješenja za nezakonito izgrađene zgrade.
- Izrada Odluke i natječaja za  zakup poljoprivrednog zemljišta kao i za prijevoz pokojnika.

HRVOJE ZATEZALO
- Pražnjenje kanti na području Grada Delnica.
- Odvezen je dio muzejske građe iz Glazbene škole u Kuću „Rački“.
- Očišćeno je smeće s lokacije od Veterinarske ambulante do velikog zavoja na cesti za Brod na 

Kupu te Šetalište I. G. Kovačića.
- Dopremljena je podloga iz Čavli za potrebe proljetnog sajma.
- Čišćenje deponija iza velikog Konzuma.
- Održavanje čistoće ulica u centru grada, trgova i parkova.
- Čišćenje i košnja u Brodu na Kupi – ušće, obala Kupe i zelene površine.
- Očišćena je rizla u Brodu na Kupi.
- Što se tiče čišćenje rizle u Delnicama dobivena je ponuda Obrta „Juranić“ koji će, kada se

riješe  zaostale  financije,  početi  s  radom.  Idući  tjedan  će  ženski  dio  socijale  s  dijelom
komunalnih  radnika  krenuti  s  čišćenjem parka,  dok  će  muški  dio  socijale  s  komunalnim
radnicima čistiti rizlu na Lujzijani, Supilovoj ulici, Ulici A. Starčevića i Prolazu HŠ.

- Dogovori  i  koordinacija  za  potrebe proljetnog sajma – vožnja  podloge iz  Čavli,  doprema
štandova iz Fužina, doprema i slaganje bine, setova…., sve u ponedjeljak vraćamo, posla ima
jako puno, radimo s 4 komunalna radnika, domar je već duže vrijeme na bolovanju.

- Dogovor  za  nabavku  gnoja  za  gredice,  nabavka  sezonskog  cvijeća,  obuće  za  komunalne
radnike.

- Do 15. 4. bit će postavljeno postolje za fotografiju.
- Kroz  vikend  grijat  će  se  prostor  Radničkog  radi  Skupštine  DVD-a,  bit  će  dežurstva  na

proljetnom sajmu a očistit će se i mrlje na kubusima i fontani.
- U firmi je malo ljudi a posla je puno, htjeli bi svima udovoljiti ali jednostavno ne stižemo.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Održan  je  sastanak  s  predstavnicima  Sindikata  radnika  predškolskog  odgoja  vezano  uz

Kolektivni ugovor.
- Suradnja s Knjigovodstvenim servisom.
- Priprema i izrada materijala za sjednicu Upravnog vijeća.
- Pripremne aktivnosti za Dječju olimpijadu.

ALEN UDOVIČ
- Pripreme za radove i investicije koje planiramo u ovoj godini.
- Dogovori oko korištenja starog godišnjeg odmora.
- Dovršetak programa za osnovne škole.
- Premještaj djelatnika iz Delnica na Platak zbog završetka skijaške sezone.



DAVORIN KLOBUČAR
- Emisija na Radio „Rijeci“ – rezime skijaške zimske sezone na Platku i klizališta u Delnicama. 

Pripremljen je prilog za časopis Hrvatskog sportskog saveza o zimskoj sezoni.
- Zahvaljuje ravnateljici Dječjeg vrtića što je na dogovoru s ravnateljima dječjih vrtića iskazala 

izuzetnu gostoljubivost.
- Informacija koja nije vezana uz GSC a odnosi se na veliku međunarodnu akciju „Zaštitimo i 

sačuvajmo rijeku Kupu“ na kojoj će sudjelovati više od 300 sudionika.

GORDANA PISKAČ
- Konačni dogovor s planerima vezano za UPU, prijedlog za javnu raspravu je napravljen kao i

odluka gradonačelnika i tekst javne objave koji se objavljuje u Novom listu, na stranicama
ministarstva i Grada, javna rasprava kreće 12. 4. U sklopu UPU-a dosta se razgovaralo oko
rekreacijske zone vezano za projekt igrališta i svih sadržaja koji bi se tamo trebali dogoditi i
kako ih ukalupiti u priču da se mogu graditi sukladno odredbama UPU-a.

- Za cestu Kendar još čekamo suglasnosti na glavni projekt, protupožarna inspekcija zatražila je
dopunu projekta.

- Park:  Napravljen  je  projekt  uređenja  parka,  staza  i  dječjeg  igrališta,  čeka  se  suglasnost
izvršitelja  oporuke  vezano  za  financijske  aktivnosti  no  to  ide  teško  i  izgleda  da  će  se
investicija  teško  provesti.  Danas  je  dobiven prijedlog  izvršitelja  oporuke  da  bi  s  300.000
financirali staze ali ne i hortikulturno uređenje, odnosno traže da se zaposle dva penzionera
koji bi pod nadzorom komunalnih radnika orezivali i sadili raslinje. Gradsko vijeće je svojom
odlukom dalo suglasnost da se novac ostavine utroši na muzej, knjižnicu i park, a izgleda da
gospodin Smiljanić ne bi gradu dao niti kunu. U sklopu projekta obilježena su stabla koja bi se
trebala  srušiti  jer  su  suha.  Katarina  Mihelčić  navodi  da  možemo  tražiti  izuzeće  jer  smo
napravili sve prema sporazumu i da se ta sredstva dodijele gradu jer oni očekuju da će sami
odlučivati što je od interesa za nas.

- Otvaranje ponuda za rekonstrukciju Šetališta I. G. Kovačića.
- Dogovor unutar UPU-a oko alternativnog pristupa za toplanu.
- Prema Zakonu uputili smo prijedlog Odluke o postupanju i načinu postupanja s deponijima

Gradskom vijeću.
- Potrebno je organizirati akciju kroz udruge i zaposlenike JUO za čišćenje deponija. Čišćenje u

romskim naseljima očistit će Romi uz koordinaciju komunalnog redara koji će svima uručiti
poziv za čišćenje, a ako ne očiste brisat će se iz liste socijalne pomoći. Davorin Klobučar
navodi da će kroz vikend u Brodu na Kupi biti velika ekološka akcija s 300-tinjak sudionika
koji su se mogli iskoristiti i za čišćenje ovih deponija.

MARTINA PETRANOVIĆ
- Popunjen je upitnik za Savjet mladih.
- Izvršena je prijava za udruge za javna priznanja za ovu godinu.
- Pokrenut je postupak izvlaštenja kod toplane.
- Predana je dokumentacija za upis legalnosti kuglane.
- Prisustvovanje sastanku na temu izmjena Zakona o sustavu CZ.
- Poslani su zaključci sa stručnog skupa na temu zemljišnih zajednica.
- Prikuplja se dokumentacija za potrebe sudskog postupka.
- Prisustvovanje sastanku sa Sindikatom predškolskog odgoja na temu kolektivnog ugovora.

Dovršeno u 8,40 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.




